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B46_E6_9C_c89_637756.htm (1) 本月机经8次 上月机经：5次 工

人自己 需要负责适应 高科技和 服务业需求的变化，还是 政

府和 商业机构需要负责。 No.87“As technologies and the

demand for certain services change, many workers will lose their

jobs. The responsibility for those people to adjust to such change

should belong to the individual worker, not to government or to

business.” 87. “当某项特定服务的技术和需求改变时，很多

工人将失业。适应这种改变的责任属于每个工人而不是政府

或企业。” 提供观点： 观点： 工人自己要负责 (程序猿的例

子). 政府也要负责(中国代工工厂的例子)； 商业机构也要负

责(relocate training to retool the employee) 1、 The government

should be responsible for the adjustment of the workers. If all the

citizens should be responsible for themselves, there is no use for the

government to exist. 2、 The government should also force the

business to involve in the project. Because the government itself is

incapable of doing so without concrete knowledge of each certain

industry. In the long run, doing so will also benefit the business. 3、

Admittedly, the workers should not rely on others to help them to

adjust to varying situations. They themselves should adapt their skills

and knowledge to the change of the industry and of the society. （3

）本月机经4次 上月机经：7次 是职员是否要把公司的利益放

在第一位 考古：it is duty for an employee to put needs of a

company first 提供观点：两方面，工作的时候应该把公司需要



放在第一位，工作之外的时间就不一定了 （4）本月机经 4次 

上月机经：9次 No.115“Technology ultimately separates and

alienates people more than it serves to bring them together.” 115. 

“技术最终分离疏远了人们而不是把他们聚在一起。” （5

）本月机经 4次 上月机经6次 V1是执法人员要不要在街上装

监控摄影头来抓违法的人 V2 Should surveillance camaras used

on city street to assist law enforcement in identifying and .....

V3.Surveillance cameras should be used on the city streets to assist

the law enforcement officials identifying and arresting people who

break the law 貌似大概就讲，是否应该在街道上安装监视器协

助司法部门办案什么的吧~~ 考古：Surveillance cameras should

be used on the city streets to assist officials identifying and arresting

people who break the law.内容大抵如此，可能少了部分单词 

（7）本月机经 7次 上月机经5次 说是fossil fuels很重要而且有

限，所以应该全世界达成一致降低各国的消耗量 V2 fossil fuel

is vatal and limited 提倡出条款限制所有国家的fossil fuel 的使用

V3 issue考的是fossil fuel resources该不该由international

agreement要求神马的。 考古： V1.since fossile fuel vailed and

limited, international agreement 要 reduce fuel ...... 问你同意还是

不同意 v2.Fossil fuel resources: For the Fossil fuel resources is XXX

and limited, 有必要制定一个针对所有国家的 international

agreement，来限制各个国家对fossil fuel的依赖。 要不要adopt

一个international agreement on reducing the dependence on fossil

fuel resources。 V3 The fossil energy are vital and limited.

International agreement should be adopted for all countries to

decrease the dependence on the fossil energy V4 fossil fuel resources



are vital and limited, international agreements should be adopted

that would require all the nations reduce the use of fossil fuel. 更多推
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